



## **ALDAR'S YAS LINKS GOLF COURSE TO HOST MULTI YEAR TRAINING PROGRAMME FOR SPECIAL OLYMPICS UAE GOLFERS**

- **Aldar to continue its ongoing support for Special Olympics UAE athletes**
- **Yas Links to host dedicated training and development programme for Special Olympics UAE golfers ahead of Berlin 2023**

**Abu Dhabi, UAE – 21 January 2022:** Aldar Properties ('Aldar') has announced that Yas Links Abu Dhabi, a world top 50 golf course and host of the 2022 Abu Dhabi HSBC Championship will become home to the training and development of Special Olympics UAE (SO UAE) golf team members ahead of the Berlin 2023 Summer Games.

The partnership was celebrated on the Yas Links Abu Dhabi Golf Course, with an event attended by the 2021 Ryder Cup Captain and Special Olympics Ireland team ambassador Padraig Harrington, who provided some expert tips and advice to the SO UAE athletes. Earlier in the day, Jonathan Emery, Chief Executive Officer at Aldar Development was joined by Ali Saif bin Summaidaa, Special Olympic UAE golfer and Thomas Nesbitt, Cranleigh Abu Dhabi Golf Scholar in the annual Pro-Am event that takes place in the lead up to the Abu Dhabi HSBC Championship.

Aldar has been a partner of the Special Olympics since 2019 and its premium golf course Yas Links Abu Dhabi will work with the SO UAE golf team to deliver a comprehensive training programme. The support centres around recruitment into the programme, engaging members of the community, hosting development and training sessions for athletes, and supporting their preparations for the competitions. Additionally, all SO UAE athletes that have or will compete in the games will receive free membership to the Yas Links Academy, which offers access to the driving range, practice facilities, par 3 course, gym, and pools.

Commenting on the partnership, Salwa Al Maflahi, Director of Sustainability and CSR at Aldar said: **"Special Olympics represents everything that is good about sport and community, and we are proud to support the athletes in their preparation for the Berlin 2023 Summer Games. Diversity, equality, and inclusion are key pillars of our social responsibility strategy, while golf is close to our hearts due to the range of world-class courses we have developed in Abu Dhabi. With this in mind, support of the Special Olympics UAE golfers is a natural fit for Aldar and we look forward to a long and wholesome partnership."**

Talal Al Hashemi, National Director of Special Olympics UAE said: **"We are proud of Special Olympics UAE's multi-year collaboration with Yas Links Abu Dhabi, an Aldar property located on Yas Island. Today, Aldar has taken new steps to empower Special Olympics athletes in sport, through its commitment to support a golf development program ahead of the 2023 Special Olympics World Games in Berlin. This new Special Olympics UAE program will enable more athletes to acquire new skills in golf,**



**and participate in world-class golf tournaments, such as the HSBC Abu Dhabi Golf Tournament which has welcomed Special Olympics golf athletes in recent years. Such unique and inclusive experiences make a world of difference to people of determination, and we thank Aldar and Yas Links Abu Dhabi for playing an important role in making them possible."**

Through this partnership, Aldar reinforces the UAE's competitive position on the global sports stage. It also contributes to the company's ongoing efforts to promote an active lifestyle across its portfolio of retail spaces, residential communities, and schools.

**-ENDS-**

**For further information, please contact:**

**Media**

**Obaid Al Yammahi**

Aldar Properties  
+971 2 810 5555

**Sarah Abdelbary**

Brunswick  
+971 2 234 4600

[ALDAR@brunswickgroup.com](mailto:ALDAR@brunswickgroup.com)

**About Aldar**

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and sustainable operating model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment.

Aldar Development is a master developer of integrated, liveable, and thriving communities across Abu Dhabi's most desirable destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for developing Aldar's c. 65 million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages Aldar's fee-based development management business, including AED 45 billion of government housing and infrastructure projects; Aldar Ventures, which incubates and nurtures new business opportunities and innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on developing mixed-use communities in Egypt.

Aldar Investment houses Aldar's core asset management business comprising an AED 16 billion portfolio of investment grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential and commercial segments. It also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. Aldar Education includes Aldar's entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education group in Abu Dhabi, with 20 schools, over 24,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 100 nationalities, offering a wide range of curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy.

Aldar Estates consolidates Aldar's Retail Operations alongside existing Residential and Commercial real estate operations within Provis and will further include Community Management under one integrated property management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar's portfolio of hotel and leisure assets, which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar's portfolio of 10 hotels, comprising over 2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas.

Aldar's shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.



PRESS RELEASE

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role in the development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit.

For more information on Aldar please visit [www.aldar.com](http://www.aldar.com) or follow us on:



## ملعب ياس لينكس للدار يستضيف برنامجاً تدريبياً للاعبى الفريق الوطني للأولمبياد الخاص للجولف

- الدار تواصل دعمها المستمر للاعبى الأولمبياد الخاص الإماراتي
- ملعب ياس لينكس للجولف سيستضيف برنامجاً تدريبياً مخصصاً للاعبى الفريق الوطني للأولمبياد الخاص للجولف استعداداً للمشاركة في الأولمبياد الخاص برلين 2023

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة، 21 يناير 2022: أعلنت شركة الدار العقارية ("الدار") أن ملعب ياس لينكس أبوظبي، أحد أفضل 50 ملعباً للجولف في العالم والذي سيحتضن بطولة أبوظبي "إتش إس بي سي" 2022، سيستضيف برنامجاً تدريبياً مخصصاً للفريق الوطني للأولمبياد الخاص للجولف استعداداً لمشاركته في دورة الألعاب العالمية الصيفية للأولمبياد الخاص برلين 2023.

وجرى الإعلان عن الشراكة في ملعب ياس لينكس أبوظبي للجولف بحضور لاعب الجولف الإيرلندي بادريغ هارينجتون، كابتن بطولة كأس رايدر الأوروبية 2021، وسفير فريق الأولمبياد الخاص الإيرلندي، والذي قدم بعض النصائح والمشورة إلى لاعبي الفريق الوطني الإماراتي، وجوناثان إيمري، الرئيس التنفيذي لشركة الدار للتطوير، وعلي سيف بن صميده، نجم الأولمبياد الخاص الإماراتي ولاعب الجولف، وتوماس نيسييت، متخصص رياضة الجولف في كرانلي أبوظبي للجولف في بطولة الهواة والمحترفين (برو-أم) التي تُقام في الفترة التي تسبق بطولة أبوظبي "إتش إس بي سي".

ومنذ عام 2019، دخلت الدار شراكة مع الأولمبياد الخاص، وسيعمل ملعب ياس لينكس أبوظبي للجولف حالياً مع فريق الأولمبياد الخاص الإماراتي للجولف لتقديم برنامج تدريبي شامل لأعضاء الفريق. ويرتكز الدعم الذي تقدّمه الدار حول مشاركة اللاعبين ودمجهم في البرنامج، وإقامة دورات التدريب والتطوير للرياضيين، ودعم استعداداتهم للمسابقات. بالإضافة إلى ذلك، سيحصل جميع أعضاء فريق الأولمبيات الخاص الإماراتي الذين شاركوا أو سيشاركون في المنافسات على عضوية مجانية في



PRESS RELEASE

أكاديمية ياس لينكس، والتي توفر الوصول إلى مسار الضربات ومرافق التدريب، واستعمال ملعب "Par3"، وصالة ألعاب رياضية، وحمامات السباحة.

وتعليقاً على الشراكة، قالت سلوى المفليحي، مدير إدارة الاستدامة والمسؤولية الاجتماعية المؤسسية في الدار العقارية: "تعكس بطولة الأولمبياد الخاص قيم الرياضة والمجتمع، ونحن فخورون بدعم الرياضيين في استعداداتهم لدورة الألعاب العالمية الصيفية للأولمبياد الخاص برلين 2023. تمثل ركائز التنوع والمساواة والشمولية أسس إستراتيجية المسؤولية الاجتماعية لشركة الدار، في حين لدينا رابط خاص مع لعبة الجولف عقب تطويرنا لمجموعة من الملاعب عالمية المستوى في أبوظبي. وانطلاقاً من ذلك، فمن الطبيعي أن ندعم لاعبي الفريق الوطني للأولمبياد الخاص، ونتطلع إلى شراكة طويلة ومثمرة مع الأولمبياد الخاص الإماراتي".

قال طلال الهاشمي، المدير الوطني للأولمبياد الخاص الإماراتي: "نحن فخورون بتعاوننا مع ياس لينكس أبوظبي الذي يمتد على مدار عدة سنوات. لقد عززت الدار اليوم جهودها لتمكين رياضيي الأولمبياد الخاص من خلال التزامها بدعم برنامج تدريب الجولف استعداداً لدورة الألعاب العالمية الصيفية للأولمبياد الخاص برلين 2023، الذي سيمكّن عدداً أكبر من أفراد الفريق من اكتساب مهارات جديدة في لعبة الجولف، والمشاركة في بطولات الجولف عالمية المستوى، مثل بطولة أبوظبي إتش إس بي سي التي استقبلت لاعبي جولف الأولمبياد الخاص خلال السنوات الأخيرة. مثل هذه التجارب الفريدة والشاملة تصنع الكثير من الفرق لأصحاب الهمم، ونشكر الدار وياس لينكس أبوظبي على الدور الريادي الذي يقومون به في سبيل ذلك".

وتحرص الدار من خلال هذه الشراكة على تعزيز مكانة الإمارات التنافسية على الساحة الرياضية العالمية، وتأتي ضمن جهودها المستمرة لترويج نمط حياة نشط عبر محفظتها من متاجر التجزئة والمجمعات السكنية والمدارس.

- انتهى -

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية:

التواصل الإعلامي:

سارة عبدالباري

عبيد اليماحي

برنزويك غلف

شركة الدار العقارية

+971 4 560 9638

+971 2 810 5555

[ALDAR@brunswickgroup.com](mailto:ALDAR@brunswickgroup.com)



## حول شركة الدار

تُعتبر شركة الدار رائدةً في مجال تطوير وإدارة العقارات في دولة الإمارات، حيث إنها تعتمد نموذج تشغيل متنوع ومستدام تدعمه شركتان أساسيتان، وهما "الدار للتطوير" و"الدار للاستثمار".

تواصل شركة "الدار للتطوير" دورها الريادي في تطوير مجتمعات متكاملة تُثري حياة السكّان عبر أكثر الجهات المرغوبة في إمارة أبوظبي، بما في ذلك جزيرة ياس وجزيرة السعديات وشاطئ الراحة وجزيرة الريم. كما أنها تمتلك محفظة أراضي بمساحة 65 مليون متر مربع، وتشمل ثلاث وحدات أعمال، وهي: الدار للمشاريع، وستكون مسؤولة عن إدارة وحدة أعمال إدارة المشروعات القائمة على الرسوم، بما في ذلك محفظة بقيمة 45 مليار درهم من مشروعات إسكان المواطنين والبنية التحتية الرئيسية؛ و"الدار للريادة"، والتي تتولّى اقتناص فرص الأعمال الجديدة وتطوير مجالات الابتكار؛ و"الدار مصر"، وهي منصة تركز على السوق العقارية المصرية الواعدة والمُدرّة للأرباح، باعتبارها سوقاً رئيسية لتطوير مجتمعات متكاملة متعددة الاستخدامات.

وتضم شركة "الدار للاستثمار" وحدة إدارة الأصول التابعة لمجموعة الدار والتي تشمل محفظة قيمتها 16 مليار درهم من الأصول العقارية المدرة للإيرادات المتكررة في قطاع التجزئة والمجتمعات السكنية والتجارية. كما تتولّى إدارة المنصات الثلاثة الأساسية، وهي: "الدار للتعليم" و"الدار للعقارات" و"الدار للضيافة والترفيه". وتشمل منصة "الدار للتعليم" محفظة الأصول التعليمية، بما في ذلك أكاديميات الدار، وهي مجموعة تعليمية رائدة في أبوظبي تضم محفظتها 20 مدرسة وأكثر من 24 ألف طالب بالإضافة إلى شبكة متنامية من 3 آلاف مُعلم ينتمون إلى أكثر من 100 جنسية، وهي تعتمد مجموعة واسعة من المناهج التعليمية والخدمات الإضافية مثل أكاديمية تدريب المعلمين.

بينما تتولّى "الدار للعقارات" دمج عمليات العقارات التجارية والسكنية ضمن محفظة شركة "بروفيس" المتخصصة في إدارة العقارات، كما تشمل كذلك إدارة المجتمعات من خلال منصة إدارية عقارية متكاملة. وتتولّى شركة "الدار للضيافة والترفيه" مهمة الإشراف على محفظة الأصول الفندقية والترفيهية التابعة للدار، المتواجدة بشكل أساسي في جزيرة ياس وجزيرة السعديات، بما في ذلك محفظة الدار الفندقية التي تضم 10 فنادق، بإجمالي 2900 غرفة فندقية، إلى جانب إدارة العمليات عبر ملاعب الغولف والنوادي الشاطئية والمراسي.

أسهم شركة الدار مُدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية (رمز التداول **ALDAR:UH**)، وتحقق أعمال الشركة أرباحاً وإيرادات متكررة مستقرة، وتمتلك قاعدة واسعة ومتنوعة من المساهمين. وتتبنّى الدار أفضل معايير الحوكمة المؤسسية، وتلتزم بإدارة عمليات مستدامة على الأمد الطويل حرصاً منها على تحقيق قيمة مُضافة لمساهميها بشكل مستمر.

تتبنّى شركة الدار رؤية طموحة حيث تسعى لأن تكون المطور والمدير العقاري الأكثر موثوقية في المنطقة، وهي تضطلع بدور محوري في تطوير وجهات عالية الجودة ومريحة تلبي احتياجات أفراد المجتمع وتتوافر فيها المقومات والإمكانات اللازمة للعمل والعيش والترفيه.

